

Date

23/02/2026

التاريخ

Reference

OFMC/CG/0336/2026

المرجع

M/s Bursa Kuwait Company

المحترمين

السادة/ شركة بورصة الكويت

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Outcomes of Oula Fuel BoD's Meeting

الموضوع: نتائج اجتماع مجلس إدارة الشركة الأولى للوقود

With reference to the above subject, and in compliance with the provisions of Chapter 4 of the CMA Executive Bylaws Module 10 (Disclosure and Transparency) of the Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and regulating securities activities and its amendments, regarding the disclosure of material information, we hereby enclose the "Disclosure of Material Information" Form.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وتطبيقاً لأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، والمتعلقة بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية، نرفق لكم نموذج "الإفصاح عن المعلومات الجوهرية".

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،



Eng. Abdulhussain S. Al Sultan
Chairman

م. عبدالحسين صالح السلطان
رئيس مجلس الإدارة

Date

23/02/2026

التاريخ

Name of the Listed Company

اسم الشركة المدرجة

Oula Local Fuel Marketing Company (K.S.C.P)

الشركة الأولى للتسويق المحلي للوقود (ش.م.ك.ع)

Material Information

المعلومة الجوهرية

Oula Local Fuel Marketing Company (K.S.C.P) announces that its Board of Directors convened today and resolved as follow:

تعلن الشركة الأولى للتسويق المحلي للوقود (ش.م.ك.ع) أن مجلس إدارتها قد عقد اجتماعه بتاريخ اليوم وقرر ما يلي:

1. Signing of Market Maker agreement to deal in the Company's share with Kuwait Investment Company and National Investment Company.

1. توقيع اتفاقية صانع سوق على سهم الشركة مع الشركة الكويتية للاستثمار والشركة الوطنية للاستثمار

Significant Effect of the material information on the financial position of the company

أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة

No significant effect of the material information on the financial position of the Company.

لا يوجد أثر للمعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة.

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Bursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحرص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت لألوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.

الشركة الأولى للتسويق المحلي للوقود ش.م.ك.ع • ص.ب 29009 • الصفاة 13151 الكويت • خدمة العملاء 1800111
Oula Local Fuel Marketing Company K.S.C.P • P.O.Box 29009 • Safat 13151 Kuwait • Customer Hotline 1800111
س.ت: 105540 - رأس المال المدفوع : KD 44,502,492.800 - C.R. No. 105540

www.oula1.com X f OulaFuel

